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Místo jednání: Praha Datum: 10. 5. 2023  

schválil: Bloudek  

zapsala: Valentová Pořadové číslo: 20 

Distribuční list: členové VV, sekretariát, revizní komise 

Seznam účastníků:  

VV - Bloudek, Oliva, Resch, Janoš, Klíma 

sekretariát – Valentová, Košatková, Plischková, Fajbišová  

Příští jednání:  20. června 2023 od 12.30 hod., Praha sekretariát ČHS 

Přílohy: - 

 

 Popis Vlastník  Termín 

1.  Kontrola plnění úkolů z předchozích jednání 

Zadané úkoly byly splněny vyjma těchto: 

- Dohoda o využití marketingových a mediálních práv v oblasti 

závodů v ledolezení, termín příští jednání VV, schůzku sjedná P. Resch. 

- Návrh na využití investičních dotací pro SpS, termín příští 

jednání VV, odpovídá M. Klíma. 

- - 

2.  Mezinárodní aktivity 

Předseda J. Bloudek se zúčastnil 30.3. - 2.4. plenárního zasedání IFSC 

v Singapuru, kde se projednávaly principy nových stanov IFSC a nebyl 

přijat návrh na razantní zvýšení startovného a licencí na mezinárodních 

soutěžích. 5. - 7. 5. se zúčastnil plenárního zasedání EUMA ve Velké 

Británii, které se konalo společně s Management Comitee UIAA, a kde 

byl zvolen nový president EUMA J. Klenner a byla schválena novela 

stanov včetně přesunu sídla EUMA z Bruselu do Mnichova.  

 

Pokračuje mezinárodní projekt Erasmus+ CORS, jehož součástí je i kurz 

pro stavěče v gesci IFSC. Za ČHS je do kurzu nominován D. Pail, snahou 

je prosadit i další zástupce.  

Bloudek dle termínů 

3.  Projekt Erasmus+ EUMA 

J. Bloudek prezentoval závěry mezinárodního projektu Improvement 

of Good Governance of Climbing and Mountaineering in Europe, který 

byl realizován v letech 2020-2022, byl financován z programu 

- - 
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Erasmus+ a koordinoval jej ČHS. Závěrečný meeting s prezentací 

výstupů ze třech tematických okruhů – horské chaty, horské stezky, 

skalní oblasti – se uskutečnil v prosinci v SRN v Mnichově. Pro ČHS byla 

zajímavá hlavně část projektu zaměřená na skalní oblasti, ze které lze 

čerpat zkušenosti týkající se správy a údržby skal i vyjednávání 

povolení s vlastníky pozemků, orgány ochrany přírody apod.  

Kompletní výsledky jsou k dispozici na webu EUMA 

https://www.european-

mountaineers.eu/portfolio/documents/category/erasmus-plus  

4.  Udělování živnostenských oprávnění 

Ministerstvo průmyslu a obchodu (MPO) na základě dotazu ČHS 

potvrdilo, že udělování živnostenských oprávnění pro živnost 

„poskytování tělovýchovných a sportovních služeb“ na základě získání 

kvalifikace dle právní úpravy pro vzdělávání pedagogických pracovníků 

není v pořádku, neboť tato kvalifikace není pro daný účel dostatečná. 

VV uložil B. Valentové, aby v odpovědi MPO požádala, aby v činnosti 

živnostenských úřadů došlo ke sjednocení postupu. 

Valentová do 31.5.2023 

5. Z Zrušení malých oddílů 

VV vzal na vědomí informaci o zrušení pěti oddílů (bez právní 

osobnosti), které nebyly dlouhodobě schopné splnit podmínku počtu 

členů, která je uvedena ve Stanovách ČHS. 

- - 

6.  Změna termínů konání valných hromad ČHS 

VV projednal a schválil návrh na posun termínů konání VH ČHS o cca 

14 dnů, aby byl dostatečný čas na vyúčtování dotací a zpracování 

závěrky hospodaření předchozího roku. Současně bude upraven 

Hospodářský řád ČHS týkající se hospodaření, aby bylo na valné 

hromadě možné schválit nejen rozpočet na daný rok, ale také základní 

rozpočtový rámec na rok následující, za jehož dodržení bude odpovídat 

VV, a to až do schválení rozpočtu, s příjmy aktualizovanými dle 

skutečnosti. Za úpravu Hospodářského řádu odpovídá B. Valentová ve 

spolupráci s R. Plischkovou, termín do 30. 6. 2023. 

VH ČHS se příští rok uskuteční v sobotu 13. 4. 2024. 

Valentová, 

Plischková 

30.6.2023 

7.  Informace o hospodaření 

Čerpání rozpočtu probíhá podle očekávání. Pozitivní vývoj v oblasti 

příjmů je dán velmi dobrým prodejem členských průkazů, cestovního 

pojištění a balíčku Trio, i výší přidělených dotací.  

- - 

https://www.european-mountaineers.eu/portfolio/documents/category/erasmus-plus
https://www.european-mountaineers.eu/portfolio/documents/category/erasmus-plus
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8.  Dotace 

ČHS obdržel neinvestiční dotaci NSA na organizaci sportu, reprezentaci 

a talentovanou mládež, která byla oproti roku 2022 významně 

navýšena. V návaznosti na to je nutno upravit rozpočet ČHS, za 

předložení návrhu na příští jednání VV odpovídá M. Klíma.  

ČHS obdržel podklady pro přidělení investiční dotace NSA. Za další 

postup dle dotačních podmínek vedoucí k vydání rozhodnutí o 

přidělení dotace odpovídá R. Plischková ve spolupráci s D. Fajbišovou, 

B. Valentovou a M. Klímou.  

Rozhodnutí o dotaci na podporu významné sportovní akce, pro SP 

boulder v Praze, nebylo dosud vydáno, ale formálně jsou splněny 

všechny podmínky a je předběžně potvrzena i výše podpory, čekáme 

na vydání rozhodnutí na straně NSA a MF.   

ČHS obdržel dotaci MČ Praha 7 na pořádání SP v bouldru. O dotacích 

MHM Prahy nebylo zatím rozhodnuto.  

 

Klíma 

 

 

 

 

Plischková, 

Fajbišová, 

Valentová, 

Klíma 

 

příští jednání 

VV 

 

 

 

do 7.6.2023 

9.  Sportovní lezení různé info 

Tuzemské závody ve sportovním lezení probíhají podle plánu. Byla 

sestavena reprezentační družstva v rychlosti a bouldru. Reprezentace 

v disciplíně obtížnost bude sestavena po druhém nominačním závodě, 

který se koná 20.-21.5 v Brně. Reprezentanti se již zúčastnili osmi 

mezinárodních závodů. Oproti předchozím ročníkům je nezbytné 

startovat na větším počtu mezinárodních závodů, včetně SP na jiných 

kontinentech, aby reprezentace ČR získala dostatečný počet bodů v 

pořadí zemí, které jsou podmínkou pro účast na chystaných 

olympijských kvalifikačních soutěžích. Tyto zvýšené náklady pokrývá 

navýšení dotace od NSA určené pro reprezentaci. Příprava 

reprezentace i mladých závodníků v centrech pro talentovanou 

mládež probíhá podle plánu.   

- - 

10.  SP v boulderu 2023 v Praze 

Příprava SP pokračuje. VV schválil proces týkající schvalování 

objednávek a faktur pro SP v bouldru.  

Podařilo se vyjednat slevy na vstupenky pro oddíly, za komunikaci 

s oddíly odpovídá L. Kalašová. 

Kalašová neprodleně 

11.  Boulder závod v rámci MHFF 

ČHS se bude podílet na uskutečnění bouldrového závodu v rámci 

programu MHFF v Teplicích nad Metují. Za další jednání odpovídá 

D. Fajbišová a J. Žák.  

Fajbišová, 

Žák 

průběžně 

12.  Světový pohár v roce 2024 Bloudek, 

Fajbišová 

dle termínů 

IFSC 
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VV rozhodl, že potvrdí zájem o pořádání SP v roce 2024. Za komunikaci 

s IFSC odpovídá J. Bloudek a D. Fajbišová, dle termínů IFSC. 

13.  Soutěž Mladí horalové 

Organizace finále soutěže Mladí horalové proběhne obdobně jako 

v předchozích ročnících. Pro pokračování soutěže včetně regionálních 

kol je v příštích letech je třeba hledat nový organizační model. Téma 

bude diskutováno na nejbližším Freestylu.  

- 7.6.2023 

14.  Lezecké žebříčky 

VV projednal a schválil předběžný návrh na vytvoření záznamů 

o přelezených cestách pro členy ČHS, v návaznosti na databázi skal ČR. 

Podrobnější návrh bude předložen na příští jednání VV, odpovídá 

M. Svojtka, spolupráce J. Bloudek a B. Valentová 

Svojtka, 

Bloudek, 

Valentová 

příští jednání 

VV 

15.  Komise alpinismu 

Setkání komise alpinismu se uskuteční v Adršpachu ve dnech 9-11. 6. 

2023, za VV se zúčastní P. Resch.  

Resch viz termín 

setkání 

16.  Skialpinismus – různé informace 

V dubnu se uskutečnily závěrečné závody letošní skialpinistické 

sezony. Výborných úspěchů v této závodní sezoně dosáhla juniorka 

E. Matějovičová, úspěchem je i umístění M. Vašínové v celkovém 

pořadí, českým skialpinistům se dařilo na MS Masters na Slovensku.  

- - 

17.  Skály a ochrana přírody – různé informace 

ČHS předal Správě NP České Švýcarsko další výtěžek z prodeje 

samolepek na podporu obnovy NP po loňském požáru, celkový dar činí 

38 600 Kč.  

O povolení lezení pro lom Lažánky a Dolní Ostaš se dosud jedná.  

Valentová, 

OVK 

průběžně 

18.  Vzdělávání - různé informace 

V průběhu března a dubna se konaly zkoušky kvalifikace Instruktor 

lezení na umělé stěně, které absolvovalo přes 30 členů. Dále byl 

zahájen kurz pro instruktory lezení na skalách. 

V dubnu se uskutečnil další kurz Trenér C2, který absolvovalo 19 

členů. Bylo otevřeno přihlašování do trenérského kurzu B, který bude 

zahájen v září.  

- - 

19.  Reorganizace v oblasti vzdělávání 

VV projednal a schválil záměr vytvořit komisi vzdělávání dle principů 

nové organizační struktury schválené VH 2023, do které bude 

začleněno vzdělávání trenérů, instruktorů i další vzdělávací aktivity, 

které nyní zajišťuje MK a KSL. Poklady pro tuto organizační změnu 

včetně statutu, cílů a jmenování předsedy nové komise připraví na 

Valentová příští jednání 

VV 
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příští jednání VV sekretariát, odpovídá B. Valentová. Po schválení 

úpravy stanov zadané usnesením VH na rok 2024 se komise vzdělávání 

převede na sekci vzdělávání, což je zapotřebí zohlednit už při vytváření 

statutu nové komise. 

20.  Média, marketing – různé informace 

20. května uplyne 100 let od začátků lezení v Adršpachu. ČHS podpoří 

výročí finančním příspěvkem a propagací.    

- - 

 


